陳瑞祺(喇沙)書 九龍何文田常和街四號 電話:二七一一八一七五 傳真:二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE

4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN, KOWLOON, HONG KONG.

TEL: 27118175 FAX: 27621550

Circular No. 19099

15th July, 2020

Dear Parents/ Guardians,

Further Tightening Up of Anti-epidemic Arrangements

As there were signs of further proliferation of the epidemic in Hong Kong, the Education Bureau (EDB) has decided to further tighten up measures. Schools should suspend all on-campus activities for two weeks, including supplementary lessons and extra-curricular activities at all levels from 15th July, 2020 to 28th July, 2020.

In line with this, the school has revised arrangements of the tutorial classes and the Last School Day. Details are as follows:

Pre-S5 and Pre-S6 tutorial classes (from 17th July, 2020 to 28th July, 2020)

There is a revised timetable for Pre-S5 and Pre-S6 tutorial classes between 17th July, 2020 and 28th July, 2020. The tutorial classes will take place online through Microsoft Teams and some classes will be cancelled. Please refer to the revised timetable attached.

The school will inform parents and students of the arrangement of tutorial classes scheduled after 28th July, 2020 in due course.

Last School Day (24th July, 2020)

Students should stay home on 24th July, 2020. The school will inform parents and students of the revised arrangement for collecting report cards, textbook lists and other documents in due course.

For enquiries, feel free to contact the General Office at 2711 8175.

Yours faithfully,

Lee Ting Leung Principal



陳瑞祺(喇沙)書院 九龍何文田常和街四號 電話:二七一一八一七五

傳真:二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE

4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN, KOWLOON, HONG KONG. TEL: 27118175

FAX: 27621550

通告編號:19099

敬啟者:

鑑於本港的疫情繼續有擴散的跡象,教育局決定進一步收緊防疫措施。學校要由2020年7 月15日起暫停所有校內活動兩星期,包括所有級別的補課及課外活動,直至2020年7月28日為 止。因此,學校修訂了補課及本年度最後上課日的安排。詳情如下:

中四/中五補課(2020年7月17日至28日)

學校修訂了2020年7月17日至28日的補課時間表。上述期間中四/中五補課將改以網上形 式透過Microsoft Teams 進行。部分補課將取消。隨函附上已修訂的時間表。

學校將另函通知家長和學生有關2020年7月28日後的補課安排。

本學年最後上課日(2020年7月24日)

本學年最後上課日期為2020年7月24日,學生應留在家中,不用回校。學校將另函通知家 長和學生派發成績單、書單及其他文件的相關安排。

如有任何疑問,歡迎致電校務處查詢(電話 2711 8175)。

此致

各家長

2020年7月15日

陳瑞祺(喇沙)書院校長 李丁亮 啟